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Innledning
Furuset ishockey Elite IF sin årsberetning forteller hva vi har fått til siden det
ekstraordinære årsmøte 26. april 2022 til årsmøte 9. mars 2023.

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning:

Styret Navn
Leder Anders Moe Kristiansen

Nestleder Jonas Torgersen

Styremedlem Henrik Engebretsen

Styremedlem Kristine Foss-Tømte
Varamedlem Emma Engebretsen

I perioden har Kenneth Larsen hatt sportslig ansvar, Anders Moe Kristiansen har hatt
marked og administrativt, Henrik Engebretsen og Kristine Foss-Tømte har hatt
ansvar for arrangement.
Anders Moe Kristiansen har sittet i styret i Furuset idrettsforening i denne perioden.

Arbeidsgruppe- for å finne styrekandidater
Arbeidsgruppen har bestått av: Tore Haugum, Yngve Nygård og Mats Selbekk.
Henrik Engebretsen som sakfører.

Revisorer
Til å revidere regnskap, har det vært følgende:
1: Intern revisjon av kontrollkomiteen

Kontorforhold
Furuset ishockey Elite leier ishockey kontoret, samt a-lags garderobe, oppholdsrom,
trener kontor og kølle rom.

Styrevirksomhet

Styret har hatt 8 møter og behandlet 20 saker.
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Økonomi

Kort oppsummering av opplysninger om regnskapet sett i forhold til budsjettet, og
kommentarer dersom det er spesielle forhold som bør kommenteres

Arrangement sin virksomhet

Gruppens sammensetning:
Henrik Engebretsen, arrangementsansvarlig, sikkerhetsansvarlig
Kristine Foss-Tømte, arrangementansvarlig, sikkerhetsansvarlig
Emma Engebretsen, presseansvarlig

Vi startet sesongen med en gruppe på 16 frivillige, en bra gjeng som stiller opp til
sekretariatet, vakter og ellers ved behov. Avlutter sesongen med 29 stykker.
personer.

Vi fikk første ordinære hjemmekamp besøk av delegat fra Forbundet, hvor vi fikk
tilbakemelding om et par ting som var savnet. Bl.a. klokken som ikke telte ned og
vakt nede ved garderoben etter kamp.  Men på tross av at vi er en fersk gjeng som
er med i Furuset Ishockey Elite, var delegaten fornøyd med gjennomføringen av
arrangementet. Alt er nå fikset. Dette er det eneste delegat oppdraget vi har hatt, så
Forbundet er veldig fornøyd.

Dette er mye takket være den fantastiske gruppen frivillige vi har!

Sekretariatet som består av klokkefører, speaker/musikk, to som kjører Hockey Live
og to som sitter i utvisningsboksene.
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Vakt gruppen får vi fast hjelp fra U14 foreldrene og andre fra arrangementgruppen.
Denne posten er den som fylles opp sist og er den som ikke er den enkleste å fylle
opp. Vi har fulgt minstekravet fra forbundet sine arrangementsbestemmelser, og lagt
det som en rutine til hver hjemmekamp. Vi har hatt en god dialog og et godt
samarbeid med U14 sin foreldregruppe.

Maskoter på isen har vi hatt i år, spillere fra U9, U10 og U11 har hjulpet oss med lek
og morro på is.
De har møtt heltene sine i garderoben før oppvarming, skøytet på is med flagg, stått
sammen med gutta i samling på isen og delt ut banens beste til spillere etter
kampen.
Vel gjennomført arrangement og takk til alle som har bidratt!

Arrangementsgruppa sin virksomhet

Gruppas sammensetning:
Henrik Engebretsen, arrangementsansvarlig, sikkerhetsansvarlig
Kristine Foss-Tømte, arrangementansvarlig, sikkerhetsansvarlig
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Mål 1: Oppfylle forbundets krav om arrangementsbestemmelser

Tiltak 1: Opprette Spond, undergruppe innenfor arrangement
Ansvar: Henrik Engebretsen
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført. Har 29 frivillige som bidrar under kamp gjennomføring.

Tiltak 2: Invitasjoner for hele sesongen i spond

Ansvar: Arrangementansvarlig
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført

Tiltak 3: Utvide sekretariats gruppa
Ansvar: Kristine Foss-Tømte
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført. Har utvidet til 18 frivillige som kan bistå, og utføre oppgaver
under sekretariatet.

Tiltak 4: Vaktgruppe
Ansvar: Henrik Engebretsen
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført. Har 13 frivillige med forbehold fler, som kan utføre rollen innen
vakt og sikkerhet.

Tiltak 5: Hjemme og bortelag vert, ansvarlig for lege

Ansvar: Kristine Foss-Tømte
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført

Tiltak 6: Kjøreplan, kamp

Ansvar: Kristine Foss-Tømte, Henrik Engebretsen
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført

Tiltak 7: Kurs/ gjennomgang med Forbundet, kampreglement og minste krav

Ansvar: Arrangementansvarlig
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført
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Tiltak 8: Evalueringsmøte med arrangementsgruppa

Ansvar: Arrangementansvarlig
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført

Tiltak 9: Kreditering og annet nødvendig rekvisita til kamp gjennomføring

Ansvar: Arrangementansvarlig
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført

Tiltak 9: Kamp intro

Ansvar: Henrik Engebretsen/Tobi Harms
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført /Delvis

Tiltak 9: Presseansvarlig

Ansvar: Emma Engebretsen
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført
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Arrangement gruppa sesongen 22/23:

Navn Undergruppe

Jan Tore Bariås Sekretariat
Kjetil Evensen Sekretariat
Anne-Mette Haraldsrud Sekretariat
Therese Johansen Sekretariat
Stian Foss-Tømte Sekretariat/Vakt
Tom Ruud Sekretariat/Vakt
Damir Cokovic Sekretariat
Trude Siren Svarstad
Nordby Furseth

Sekretariat

Kjetil Riise Sekretariat/Vakt
Gry Falch Mortensrud Sekretariat/Vakt
Espen Sirirud Flakstad Sekretariat
Martin Wavik Ytterstad Sekretariat
Morten Hornbæch
Ytterstad

Sekretariat

Trine Marianne
Engebretsen

Sekretariat

Herman Sørsdahl Vakt
Pedro Amado Vakt
Yannig Desmot Vakt/Lege
Fred Espen Kristiansen Lege/Hjemme og

bortelags vert
Håvard Engebretsen Hjemme og bortelags

vert
Kristine Foss-Tømte Hjemme og bortelags

vert/ Vakt
Henrik Engebretsen Vakt
Emma Engebretsen Presse
Anders Moe Kristiansen VIP/Kafè utsalg
Jonas Torgersen Keeper analyse
U 14 forelder Vakt
U 14 forelder Vakt
Hege Bjørnødegård Kafè utsalg
Yngve Nygård Puck utsalg
Jakub Baran Puck utsalg
Rune Arneberg Supporterbua
Tore Haugum Event
Tobi Harms Lyd og bilde

storskjerm

Ytterlige har sagt seg villige til å bidra under arrangement:

Arve Engebretsen, vakt

Bente Meyer, vakt

Helge Due, vakt
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Mål 2: Bygge klubb kultur

Tiltak 1: Supporterlåt

Ansvar: Henrik Engebretsen
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført. Gutta På Gangen lagde “Ulva”.

Tiltak 2: Maskoter

Ansvar: Kristine Foss-Tømte
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført. U9 og U10 rullerer på å være maskoter.

Tiltak 3: Puck kasting

Ansvar: Kristine Foss-Tømte
Tidsfrist: Løpende
Status: Gjennomført.

Tiltak 4: Promotere/bruk av sosiale medier

Ansvar: Henrik Engebretsen, Kristine Foss-Tømte, Anders Moe Kristiansen
Tidsfrist: Løpende
Status:  Gjennomført. Har lagd promoteringsvideoer, dokumentere rundt laget.
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Marked

Siden januar 2022 har det vært jobbet med å skaffe sponsorer til Furuset Ishockey.
Etter at man skilte Elite og bredde gikk det mer over i å skaffe penger inn til a-laget.
Ved utgangen av april 2022 hadde vi klart rundt 400.000, -, i tillegg til fri pakka fra
CCM på utstyr til en verdi av 140.000 nok.

Målsetninger for sesongen 2022/23 var på ca. 500.000.
Pr.2022 har vi fått inn ca. 800.000 (skal sjekkes nøyere).

Det skulle vært arrangert et til to sponsortreff i løpet av sesongen noe vi ikke har fått
til. Det er en helt klar målsetning for sesongen 23/24 å være tettere på sponsorene.
1-2 treff, i tillegg har jeg opprettet en gruppe på facebook for sponsorer. Denne er
fortsatt uten medlemmer, da jeg skal vente til slutten av sesongen med å invitere.
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Sponsorer 22/23

Riis Bilglass
Frigopanel
Mwy Rørservice AS
Mw Ytterstad AS
Amundsen Bad & Flis AS
C. Helling Eiendom og Tømrertjenester AS
Skansen Elektro AS
Tingstad
Ti industri
Sprinkler anlegg AS
Move it Xpress AS
Lillestrøm dekk og felg AS
Metro trafikkskole
Hellerød Transport
Colli Care
Furuset senter
Sveine prosjektering
Furuset sameie
Rørpartner
Mobile
Kvik
Betongarbeid
Oslo låsservice
Coca-cola
Vaktmesterkompaniet
Yello Digital
Renovar AS
Maxbo Karihaugen/Forum
Proff elektriker AS
Transportsentralen Oslo
Mobit Furuset
Lørenskog Rørleggerbedrift AS
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Lag apparat

Materialforvalter

Vi har vært 2 materialforvalter denne sesongen. Det er nesten noe man bør være.
Samarbeidet med styreleder ang utstyr og har gått veldig bra gjennom hele
sesongen. Det som har
vært av og til litt vanskelig er sliping av skøyter og vasking av håndklær/drakter. Men
takk til banemann for et godt samarbeide med å vaske av og til for oss. Det er et
ønske om at elite har sin
egen slipemaskin som står i elite sitt område.
Har hatt hjelpe av noen fra Regnbuen (jobber i Forum på dagtid). Fungert veldig bra
og de har satt
veldig pris på dette. Hyggelige menn!
Alt rundt seriekampene har også fungerte, samarbeid med de som har hatt dette.
Vel gjennomført sesong

Lagledelse

Pr i dag (sesongen 22/23) har vi hatt en stamme på 25 stk spillere. Noen har gått fra
klubben av forskjellige grunner og noen har kommet. Men de det har alltid vært en
god stamme.
Siden Haugesund begjærte seg konkurs, fikk Furuset bredde forespørsel om å ta
plassen i 1. divisjon.
Det ønsket bredde, men da måtte det bli et elitelag og bygge opp et elitestyre. Det
ble satt i gang en stor jobb i Furuset for å få stablet på beina et elitestyre. Elitestyre
måtte skaffe et beløp med penger, så kunne man si ja til å være med i 1 divisjon.
A-laget gikk over fra å være bredde til elite ved sesongstart. Noe som gikk helt
uproblematisk. Eneste problemet som har vært igjennom hele sesongen er at det er
for mye gjennomgang der A-laget har stammen sin (garderoben og utstyrsrommet).
Det har ikke vært greit, siden det var ønske at A-laget skulle få sitt eget område,
derfor A-lags garderoben ble flyttet. Det har gått veldig bra i serien for i skrivende
stund er vi på 5 plass. Det er noen kamper igjen. Det har også vært en stamme rundt
laget (materialforvaltere og lagleder), som også har
samarbeidet godt både med spillere, trenere og styreleder.
Vel gjennomført snart endt sesong.
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Sportslig

Vi startet sesongen med en del tap, men etter det har vi vunnet en del. Vi spilte om
play in plassen. Spillerne konkurrerer bra gjennom hele sesongen. Vi har hatt bra
progresjon i gruppa, som lag og som enkeltspillere. Veldig fornøyd med kontinuiteten
i gruppa og hvordan laget har jobbet sammen.

Avslutning

Sesongen 22/23 startet da vi skilte elite og bredde. Vi måtte skaffe penger for å
kunne takke ja til 1.divisjon. Dette ble gjort, og det nye styret takket ja til videre spill i
1.div. Så ble Kenneth Larsen ansatt som trener gjennom bredde, og med dette kom
et godt sportslig produkt. Hele sesongen har vært en stor positiv historie der vi til
slutt endte på 5.plass. Økonomien har gjennom hele sesongen vært utfordrende
hvor ting har hele tiden blitt reddet i siste liten med nye sponsorer. Så selv om dette
er en avslutning på sesongen er allerede neste sesong under planlegging. Furuset
trenger forutsigbarhet med tanke på økonomi, og være stramme på det.

Sted og dato

Oslo, 27.02.23

Styreleder

Anders Moe Kristiansen
Nestleder                                                                                      Styremedlem

Jonas Torgersen                                                                        Henrik Engebretsen

Styremedlem                                                                                Varamedlem

Kristine Foss-Tømte                                                                  Emma Engebretsen
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